
Årsmelding for Norsk Bobilforening Region Midt 2024 

Styret:  Leder: Jan M. Leinum 

  Nestleder Olav Næss 

  Styremedlem/Web ansv : Kjell Løndal Treffkoordinator Møre 

  Styremedlem Tove Lindtner 

  Styremedlem Tomas Dahl  Treffkoordinator Trøndelag 

  Styremedlem Bjørnar Grande 

  Varamedlem Steinar Hervik 

  Varamedlem Bjørnar Melhus Treffkoordinator Trøndelag 

 Med bakgrunn i situasjonen etter Selbu, har styret hatt en litt kronglete start, da vi ikke fikk 

overlevert papirene for regnskap før sist i juni og på grunn av årsavslutninger og ferie, fikk vi 

ikke regnskapet ferdig før sist i august. 

 Møter: 

Det har vært avholdt 8 styremøter på Team og 2 fysiske (inkl. Årsmøtet på Storås). Styret har 

behandlet 49 saker, styreleder sitter også i landsstyret, styret har vært fulltallig på alle møter, 

med unntak av noen få, styret har på grunn av avstandene, planlagt 2 møter der alle samles, i 

tillegg til årsmøtet, for øvrig har det vært telefonisk kontakt, 

Kjell Løndal valgte dessverre å trekke seg fra styret, da han følte at han ble alene for det som 

skulle foregå på Møre 

Treff : 

Da vi måtte starte så godt som fra null etter Årsmøtet på Storås, ble det ikke så mange treff i 

år. Årsmøtetreff Storås 28 biler 26.28.24  , Gryta 39 biler 6-8 09.24, Selbu 34 biler 6-8.09.24, 

Bjørkvika 18 biler 17.09.24, Julebord Namsos 16 biler 22–24, 11.   

Styret håper vi får flere treff neste år. 

Medlemssituasjonen: 

 Region Midt har pr. dd (26.02.25) 1277 medlemmer, dette er en forventet nedgang etter den 

uroen som har vært, det positive er at vi også får nye medlemmer inn, 

Medlemsverving; 



Her må alle medlemmer trå til, styremedlemmer deltar på arrangement/messer, men vi 

trenger hjelp fra alle her. vi må bare fortsette å krumme nakken og jobbe hardt for å bedre 

dette, spesielt mot nye yngre medlemmer. 

Vi har pr. dato fått 44 nye medlemmer 

Økonomi; 

Her er situasjonen kritisk, ved årsskiftet overtok vi et regnskap med kr. 8 508,84 på kto,  

RESULTAT FØR SKATT Resultatet for perioden er et underskudd på 100 335 NOK. For samme 

periode i fjor var resultatet et underskudd på 115 078 NOK. Et tidligere utkast av 

resultatrapporten visste et underskudd på 18 000 kr. Oppryddingen har med andre ord ført 

til en endring på nesten 100 000 kr i resultatet. For å tydeliggjøre hvilke poster 

opprydningen gjelder, så har alle inntekter og kostnader dette gjelder blitt ført på egne 

kontoer 

Region Midt har kr. 19 705,51 på kto. Pr. 31.12.24 

På grunn av flere ubetalte regninger fra det gamle styret, måtte NB sentralt betale disse for 

oss. 

 

Buvika 23.05.25 

Region Midt 

Jan M. Leinum 

 

 

 

 

  

   


